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办公空间应该如建筑一样，既有文化韵味，又兼具设计美感。空间洒

脱，自然，灵动。奥伦蒂汲取意式极简主义精髓，将力学与美学完美

融合，打造独一无二的“美力空间”。

Office space should be like an architecture which embodies 
cultural charm and design aesthetics, presenting free spirit, 
naturalness and agility. Aulenti captures the essence of Italian 
minimalism and perfectly combines mechanics and aesthetics, 
creating the unparalleled workspace.
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The selection of 105-year-old natural North American walnut; the support by the ancient tenon-and-mortise structure with a 
history of thousands of years; 365 days of ingenuity and craftwork as well as 1.5 tons of wood consumption, Aulenti will not 
be created without any of these elements. It is the fusion of modernism and classicism, incorporating the elegance of solid 
wood and the beauty of modern lines. "Let the technology express in a poetic way" is Aulenti’s unremitting pursuit.

THE CRAFTSMANSHIP 
CARVED WITH POETRY

甄选北美 105 岁树龄的纯天然胡桃木，依托传承千年的榫卯结构支撑，浑然天

成的美感极具震慑力，365 天匠心打磨，1.5 吨原木耗材，最终铸成一套奥伦蒂。

它介于古典与现代之间，既保留实木的典雅韵味，又兼具现代线条之美

——“让技术以诗意方式表达”，是奥伦蒂不懈的追求。

以诗意雕琢匠心 
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如果说“建筑定义一座城市”，那么，班台则定义了办公环境。

张力十足的前脸轮廓，宛若钻石切割的华丽曲面。每个切面都能折射出光线的流动，灵感源于兰博基尼全视曲面设计。
If we say “architecture revives a city”, then office desks should almost determine the office environment. The powerful front contour 
and those diamond-like splendid curves, refracting movement of light, are all inspired by the infinite display design of Lamborghini.

If we say “architecture revives a city”, 
then office desks should almost determine 
the office environment.
The powerful front contour,
and those diamond-like splendid curves
are all inspired by the dual edged infinite 
display of Galaxy S8.
The concise and bright shape of 
crossed desk legs demonstrate a perfect 
combination of strength and beauty.
Special formaldehyde-free water-based 
dual varnishing technology helps to create 
a greener and friendlier office atmosphere. 
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追求极致体验，是一种习惯。

PURSUING ULTIMATE EXPERIENCE



08 09

八边形造型，静谧中透出灵动；

斜切的延续，与主桌浑然一体。 

氛围灯带设计，1.5 米人体感应照明，

为您的珍贵藏品营造浪漫的氛围。

The octagon shape makes it both elegant and lively. 
The extension of bevel cutting design matches 
perfectly with the main desk. The ambient lighting with 
1.5 meter distance body sensor creates a romantic 
atmosphere for your precious collection.

SIDE CABINETS, ANOTHER HIGHLIGHT

锦上添花的侧柜
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三角斜拉架构设计，源自天鹅桥力学结构，刚劲、稳定又充满动感。

侧边悬挑支撑，颠覆传统下脚造型，如蓄劲之弓，张力十足。

The cable-stayed design of the framework is inspired by the mechanical 
structure of the Erasmus Bridge, robust, stable and full of dynamic sense. 
The side overhang support subverts the traditional style, like a bent bow 
with a high tensile strength.

力量美学的下脚

LEGS WITH THE BEAUTY OF POWER
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榫卯工艺  匠心打磨

采用榫卯结构连接，纯手工打磨，完美的细节凝聚匠心精神。

格调灯带  提升氛围

侧柜展示区内嵌灯带设计，柔和的灯光，为收藏品营造氛围。

分隔收纳  有条不絮

大容量分隔储物抽，超纤皮内饰氛围，给私人物品贴心安放。

USB 接口  便捷充电

内设 USB 接口，满足数码用品充电需求，细节之处尽显关怀。

Ambient Light Belt Designed to Build Up the Atmosphere
An ambient light belt is installed inside the cabinet’s display 
area, creating better atmosphere for your collection with soft 
lighting.

Tenon-and-Mortise Technique, Testimony of Craftsmanship
The adoption of hand-polished tenon-and-mortise structure 
presents perfect details of ingenuity.

For Organized Storage, For Easy Classification
Large-capacity storage drawer of micro fiber leather makes 
it easier to sort out small items.

Convenient USB Port
The USB port meets the charging requirements of digital 
products. Aulenti cares about you in every detail. 

人性化的细节

HUMAN-CENTERED DETAILS
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几何之美的背柜

纯天然胡桃木纹与暗哑皮质带来高级感，将前卫艺术融进办公空间。

极简几何块面打造而成的柜体，将展示与收纳功能发挥到淋漓尽致。

边角凹槽收口工艺，颠覆平开门模式，最大化利用空间，办公行走畅通无阻。

The natural walnut wood grain and the matte leather make the cabinet classic and 
exquisite, and instill avant-garde art into the whole office. Cabinets composed of 
geometric blocks which represent minimalist spirit practice the functions of display 
and collection to the fullest. Techniques of grooving and binding the edge and 
corner overturn the flat opening mode and maximize the use of space.

BACK CABINETS WITH GEOMETRIC BEAUTY
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严丝合缝的背柜

STRICTLY SEALED BACK CABINET

奥伦蒂背柜整体采用榫卯结构连接，

榫卯结构的精髓是“严丝合缝”，榫

头与卯槽紧密咬合，一分不多一分不

少。这种结构的神奇之处还在于，它

不但可以承受较大荷载，而且能承受

一定程度的变形，达到力与美的平衡。

匠人们将热情与耐心倾注于奥伦蒂，

奥伦蒂因而又外现了匠人的精神之美。

Aulenti back cabinet adopts the tenon-and-
mortise structure the essence of which is 
the tight joint between the mortise hole 
and the tenon tongue. The magic of this 
structure is that it not only withstands heavy 
loads, but also resists a certain degree of 
deformation, achieving a balance between 
strength and beauty. The craftsmen poured 
their enthusiasm and patience into Aulenti, 
and Aulenti reflects the quintessence of 
craftsmanship.
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精英生活，奥伦蒂与梦想相伴！

ELITE LIFE NEEDS DREAMS AND AULENTI
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扶手内外板扣合工艺，打造干练之美；

椅背凹凸有致的造型，紧密贴合脊椎；

靠背两侧加厚设计，150°包裹住肩背；

4 档锁定倾仰结构，随身姿调节曲度；

精湛的工艺，为您带来非一般的入座体验。

The armrests are upholstered with binding technique that fastens the inner and outer sides, creating the beauty of sophistication. 
The backrest has a sleek shape that perfectly fits your spine. Thickening design on both sides of the backrest wraps around 
your shoulders with 150 degree. Four grades of tilting mechanism allow easy adjustment in accordance with your posture. The 
exquisite craftsmanship brings you an extraordinary seating experience.

舒适与优雅兼得的座椅

SEATS THAT ARE BOTH COMFORTABLE 
AND ELEGANT
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奥伦蒂将意式优雅延伸至沙发，纳帕

皮的高贵皱褶感，宛若婴儿肌肤般紧

致而弹润的手感， 经典灰咖色调搭配

同系列茶几，彰显会客的精雅与品位。

Aulenti introduces Italian-type elegance into sofa 
design. The crease of Nappa looks classic and graceful, 
and feels plump and elastic like baby’s skin. The classic 
gray brown tone is matched with Aulenti coffee table, 
highlighting the elegance and taste of the host.

轻奢沙发  会客首选 

LUXURIOUS SOFA, YOUR FIRST 
CHOICE TREATING A GUEST
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八边形轮廓延伸视觉立体感，外小内大的桌面宛如聚宝盆形态，

蕴含汇聚财富、融通八方之寓意。内缩脚容膝设计，确保每人

舒畅坐谈。磁力吸附走线槽，便于隐形走线，极具装饰美感。

The octagonal outline extends the stereo vision. The inner 
leg with space for knees is designed to ensure that everyone 
sits and talks comfortably. The magnetically adsorptive cable 
box makes routing convenient and easy while adding even 
more aesthetic quality.

融通八方的会议空间

SPACIOUS MEETING AREA
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实木平移托盘，打破传统翻盖设计，集收纳与景观为一体，

曲水流觞般的人文雅韵，为办公空间增添人文内涵。

Solid wood tray breaks the traditional flip design, integrating the function of 
storage and delight of visual effect. Its grace and elegance adds human-
centric significance to your workspace.

实木托盘  人文风韵

SOLID WOOD TRAY EMBODIES HUMAN-CENTRIC SPIRIT
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半皮

粗麻绒

ZP201

SM-SI11B

ZP9817

SM-SI25B

ZP553 ZP9815 ZP2440 ZP9922

纳帕皮

纳帕皮

产品参数   Product Specifications

座椅   Chair

沙发   Sofa

辅色   Other ColorED88/ED97/ED98 ED78

ED78
W4800*D1600*H760(mm)

ED98(Y)
W3830*D560*H2130(mm)

CAL80SQ
W620*D570*H1170(mm)

SA90.1
W850*D900*H820(mm)

SA90.3
W2050*D900*H820(mm)

ED78
W3600*D1500*H760(mm)
W2800*D1200*H760(mm)

ED97(Y)
W3200*D560*H2130(mm)

CAL60SQ
W620*D585*H975(mm)

ED88L/R(Y)
W3200*D2250*H760(mm)
W2800*D2250*H760(mm)

Walnut

Nappa

Nappa

Half Leather

Coarse Cashmere

Walnut Meteor Gray胡桃木 胡桃木 流星灰

TP-ZP21H

TP-ZP21H

TP-ZP50H

TP-ZP50H

W-26B W-24B E-10

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in 
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。


